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ZAPISNIK 
SA 24. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
24. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 24. kolovoza 2016. s početkom u 17:30 

sati u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Nika Pavlinić, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 22. i 23. sjednice: 

 Zapisnici su jednoglasno usvojeni 
 
 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dani MO Brajda-Dolac 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi službi/građana 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 
 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 



AD 1  

Predsjednica Vijeća, gospođa Gordana Šopić, izvijestila je Vijećnike o održavanju programa 
Vijeća, Dani mjesnog odbora Brajda-Dolac. Predviđeno je da se Dani MO-a održe u terminu 
od 28. do 30. rujna 2016. godine. U sklopu Dana mjesnog odbora planirano je održavanje 
sportskog dijela programa koji obuhvaća turnire u briškuli i trešeti te turnir u boćanju , 
organizirane u suradnji s BK Brajda. Program Dana mjesnog odbora upotpuniti će i izložba 
likovnog umjetnika ili umjetnice kao i predavanje na temu zdravlja. Vijeće će pokušati 
organizirati i predavanje za građane u suradnji s Centrom za prevenciju kriminaliteta koji 
djeluje u sklopu MUP-a Rijeka. Uz potporu Gradskog društva Crvenog križa Rijeka za sve 
zainteresirane biti će održana akcija besplatnog mjerenja tlaka i šećera u krvi. Posljednji dan 
rezerviran je za Svečanu sjednicu Vijeća te druženje građana uz prigodni domjenak i 
glazbeni program grupe Duo Kvarner.   
 
Zaključak:  
Vijećnici su navedeno primili na znanje te je donesena jednoglasna odluka da se Dani 
mjesnog odbora Brajda-Dolac održe u terminu od 28. do 30. rujna 2016. godine. 
Obzirom na veliki broj sudionika u programu te zbog eventualne potrebe za 
usklađivanjem, kao alternativni termin održavanja predložen je termin od 21. do 23. 
rujna 2016. godine. Potrebno je kontaktirati volontere i koordinatore sportskih, 
kulturno-umjetničkih, zdravstvenih i glazbenih aktivnosti kako bi isti mogli potvrditi 
mogućnost sudjelovanja u programu Dana MO Brajda-Dolac u predloženom terminu. 
 
 
 
AD 2.1. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o dopisu/požurnici poslanom nadležnim 
službama OGU za komunalni sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti, gđi. Višn ji 
Mohorovičić, vezano za sanaciju oštećenja stepenica u Ulici Blaža Polića. Naime, Vijeće je 
oštećenje stepenica prijavilo u svibnju 2016. godine te je dobiven odgovor kako će se 
oštećenje sanirati tokom lipnja. Kako isto nije sanirano, poslan je dopis s molbom da se 
sanacija odradi u što kraćem roku. Od nadležnih službi dobiven je odgovor kako je dan nalog 
za sanaciju. 
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 2.2. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o odgovoru nadležnih službi Rijeka 
prometa d.d. vezano za upit gosp. Širole s molbom da se razmotri postavljanje usporivača 
prometa “ležećih policajaca“ ispred Muzejskog trga. Prema mišljenju nadležnih službi na 
navedenoj lokaciji nije moguće postaviti usporivače prometa zbog toga što se isti ne 
postavljaju u neposrednoj blizini dječjih vrtića, osnovnih škola i dječjih igrališta, ne mogu se 
postavljati na cestama koje su ujedno i osnovni koridori za prolazak vozila kao niti na 
cestama kojima se odvija javni gradski prijevoz autobusima. Dodatni problem je predložena 
lokacija za postavljanje koja se nalazi neposredno iza zavoja što bi bilo izuzetno opasno po 
sigurnost odvijanja prometa. Slijedom navedenog nadležne službe prijedlog za postavljanjem 
usporivača prometa ispred Muzejskog trga smatraju neopravdanom. 
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje te su jednoglasno 
odlučili da se gđi. Široli pošalje dopis s odgovorom nadležnih službi. 
 

 



AD 2.3. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o odgovoru voditeljice Direkcije 
komunalnog redarstva, gđe. Jelene Jukić Lovrić, vezano za problematiku nelegalnih 
prodavača koji se ponovno okupljaju na tržnici Brajda. Vijeće je poslalo molbu Direkciji da se 
pojačaju ophodnje komunalnog redarstva kako bi se spriječio problem „buvljaka“ na tržnici. 
Od voditeljice je dobiven odgovor kako će komunalni redari vršiti pojačanu ophodnju na 
navedenoj lokaciji i to radnim danom gosp. Milan Mandekić, nadležni komunalni redar za 
područje MO Brajda-Dolac, a vikendom dežurni komunalni redar. 
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 2.4. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom gosp. Igoru Ausiliu iz 
Rijeka prometa d.d. s molbom za sanaciju oštećenja prometnih stupića u Ulici Slaviše 
Vajnera Čiče. Naime, u srpnju je na nekoliko lokacija u navedenoj ulici došlo do oštećenja 
prometnih stupića te je zatražena sanacija istih. 
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 2.5. 

Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijestila je Vijećnike o dopisu Gradonačelnika grada 
Rijeke poslanom gosp. Tudoru, a vezano za zahtjev gosp. Tudora da se na relaciji Kozala- 
Centar grada uvede nova autobusna linija gradskog prijevoza. Dopis sačinjava objed injeno 
mišljenje Vijeća mjesnih odbora kojima je prijedlog upućen (MO Brajda-Dolac, MO Kozala i 
MO Belveder) kao i službi Grada nadležnih za navedenu problematiku s detaljnim 
obrazloženjima.  
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 2.6. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o upitima građana Ulice Ive Marinkovića, 
gđe. Novaković i gosp.Zupičića, s prijedlogom da se za vrijeme odvijanja građevinskih 
radova u navedenoj ulici, čime je bitno smanjen kapacitet parkirnih mjesta, otvori dvorište OŠ 
Brajda kako bi stanari mogli tamo parkirati svoje automobile. Obzirom da Vijeće nije 
nadležno za rješavanje spomenute problematike te je od nadležnog odjela Gradske uprave 
zaprimilo odobrenje o izvođenju radova građani su usmjereni na OGU za komunalni sustav 
od kojega je naručitelj radova dobio rješenje o odobrenju radova i rokovima u kojima radovi 
moraju biti završeni.   
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
 
 



AD 2.7. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom komunalnom redaru 
gosp. Milanu Mandekiću u kojem je prijavljeno oštećenje stepenica koje povezuju ulice Dolac 
i Ivana Pavla II., a nalaze se u sklopu kompleksa Zagrad B. Zatražena je sanacija kamenog 
gazišta stepenica koje je oštećeno te predstavlja opasnost za pješake koji onuda prolaze. 
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 2.8. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o požurnici voditeljice Direkcije za 
komunalno redarstvo, gđe. Jelene Jukić Lovrić, upućenoj OGU za komunalni sustav, Direkciji 
zajedničkih komunalnih djelatnosti, a vezano za dostavu dokumentacije o radovima u Ulici 
Beli kamik koji su izvršeni u sklopu realizacije komunalnih prioriteta 2008. godine. Od 
nadležnih službi traži se pismeno očitovanje o izvedenim radovima koje je prethodno 
zatraženo u lipnju 2016. godine. 
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 3.1. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o ostavljenim kamenim blokovima i 
kamenom stupu koji se nalaze iznad nogostupa na križanju ulica Fiorella La Guardia, A. 
Manzonia i 1. maja. Nakon radova na sanaciji i asfaltiranju nogostupa, koji su izvedeni u 
sklopu realizacije komunalnih prioriteta iz 2015. godine, na javnoj površini ostavljeni su veliki 
kameni blokovi.   
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su navedeno na znanje te su jednoglasno 
odlučili da se pošalje dopis komunalnom redarstvu s molbom da se kameni blokovi 
ostavljeni nakon radova uklone s javne površine. 
 
 
 
AD 3.2. 

Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o prijavi oštećenja stepenica koje povezuju 
ulice F. La Guardia i I. Filipovića. Oštećenje je prijavio gosp. Tomislav Balen, ovlašteni 
predstavnik stanara zgrade na adresi I. Filipovića. Prema navodima gosp. Balena stepenice 
se nedovoljno održavaju, a naročito su za prolaznike opasni izlizani rubovi stepenica koji za 
kišnih dana postaju iznimno skliski.  
 
Zaključak: 

Vijećnici MO Brajda-Dolac primili su obavijest na znanje. Oštećenje je početkom 
godine komunalni redar prijavio Voditeljici direkcije za komunalno redarstvo koja je od 
nadležnih službi zatražila očitovanje o mogućoj sanaciji oštećenja. Kako mjesni odbor 
nije dobio povratnu informaciju jednoglasno je odlučeno da se pošalje upit Direkciji za 
komunalno redarstvo s molbom da informiraju Vijeće o mogućnosti daljnjeg 
postupanja.  
 
 
 



AD 3.3. 

Vijećnik MO Brajda-Dolac, gospodin Siniša Maroević, ponovno je upozorio Vijećnike MO 
Brajda-Dolac na problem curenja oborinskih voda kod Prolaza Marije Krucifikse Kozulić u 
Ulici Ivana Pavla II.. Problem je već nekoliko puta prijavljivan nadležnim službama no zbog 
problema s utvrđivanjem obveze održavanja samoga prolaza, koji se nalazi u sklopu 
kompleksa Zagrad B, curenje oborinskih voda iz odvodnih kanala do sada nije riješeno.  
 
Zaključak: 
 Vijeće je primilo navedeno na znanje te je donesena jednoglasna odluka da se 
ponovno pošalje dopis nadležnim službama s molbom da informiraju Vijeće mjesnog 
odbora o mogućnostima daljnjeg postupanja. 
 
 
 
AD 3.4. 

Vijećnica MO Brajda-Dolac, gospođa Sanja Crnković, upoznala je Vijeće s problemom 
neodržavanja površine koja se nalazi u Ulici Frana Kurelca u blizini trezora FINA-e. Naime 
površina je prekrivena algama te ju je potrebno očistiti. 
 
Zaključak: 
 Vijeće je primilo navedeno na znanje te je donesena jednoglasna odluka da se 
ispita da li se radi o javnoj površini čije je održavanje u nadležnosti komunalnih  
služba Grada Rijeke ili se radi o privatnoj površini.   
 
 
 
AD 4 
Nije bilo prijedloga. 
 

 
 
 
Sjednica je završila u 19 i 30 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet(5) stranica. 
 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
                    Nika Pavlinić   Gordana Šopić 


